

## **IMPERFECTION by KASAÏAN**

### **EN**

„Imperfection" stands for self-love and the realization that self-doubt limits the power of creation. In the songs "Super Fly" and "Lost & Found" Kasaïan offers a glimpse into his love life of days gone by and then opens his mind to new acquaintances for "New Religion" and "California to Tokyo". On "Closing my Eyes" the soul singer deals with his identity as the son of a Congolese immigrant in a western environment. With "2 AM" he lets the record come to an end and, with smoke in his lungs, dives out of everyday working life for a few hours.

### **DE**

„Imperfection" steht für Selbstliebe und die Erkenntnis, dass Selbstzweifel die Kraft der Kreation einschränkt. Kasaïan gewährt in den Songs "Super Fly" sowie "Lost & Found" einen Einblick in sein Liebesleben vergangener Tage und öffnet anschliessend für "New Religion" und "California to Tokyo" seinen Geist für neue Bekanntschaften. Auf "Closing my Eyes" beschäftigt sich der Soulsänger mit seiner Identität als Sohn eines kongolesischen Immigranten in westlicher Umgebung. Mit "2 AM" lässt er den Tonträger ausklingen und taucht mit Rauch in der Lunge für einige Stunden aus dem Arbeiteralltag aus.